

Do you think you were overcharged? 您覺得您被多收費了嗎？

Price accuracy is the law.

價格準確性就是法則。



Important Consumer Pricing Notice

As required by M.G.L. c. 94, §184C (i) and 202 CMR 7.07, if there is a discrepancy between the advertised price, sticker price, scanner price, display price, and checkout price on any grocery item,* the consumer pays the lowest price. In the case of food stores or food departments utilizing a consumer price scanner system, if the checkout price or scanner price is not the lowest price or does not reflect a qualifying discount, the consumer:

- Shall not be charged for one unit of the grocery item,* if the price is \$10 or less;
- If the lowest price is more than \$10, the consumer shall be charged the lowest price less \$10 for one unit of the grocery item*; and
- Shall be charged the lowest price for any additional units of the same** grocery item* purchased.

*Grocery item is defined by the state as any food, pet food or supply, disposable paper or plastic products, soap, household cleaner of any type, laundry product, and light bulbs.

**Same is defined as any items that differ only by color, flavor, scent, and/or weight. Note: This includes all grocery items including random weight packages of meat, poultry, and fish.



Scan code to view this consumer pricing notice in different languages at mass.gov/standards.

在 mass.gov/standards 上掃描代碼以查看不同語言的消費者定價通知。

重要的消費者

定價通知

根據 M.G.L. c. 94, §184C (i) 和 202 CMR 7.07 的要求，如果任何雜貨的廣告價格、標價、掃描器價格、顯示價格與結帳價格之間存在差異*，則消費者支付最低價格。對於使用消費者價格掃描器系統的食品店或食品部門，如果結帳價格或掃描器價格並非最低價格或未反映符合條件的折扣，則：

- 在價格不超過 10 美元的情況下，不得向消費者收取每件雜貨*的費用；
- 在最低價格超過 10 美元的情況下，應向消費者收取每件雜貨*最低價格減去 10 美元的費用；以及
- 對於所購買的任何額外數量的相同**雜貨*，應按最低價格向消費者收取費用。

*州將「雜貨」定義為任何食品、寵物食品或用品、一次性紙材或塑膠產品、肥皂、任何類型的家用清潔劑、洗衣產品和燈泡。

**「相同」被定義為僅在顏色、風味、氣味及/或重量方面不同的任何品項。注意：這包括所有雜貨，包括隨機重量的肉類、家禽和魚類包裝。



Contact/ 聯絡方式

Massachusetts Division of Standards

617-727-3480 | standards.mail@mass.gov | mass.gov/standards

Massachusetts Office of Consumer Affairs & Business Regulation